
Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Til: Karsten Rasmussen 

 Britta Sørensen 

 Sanne Nielsen 

 Gunnar Nielsen 

 

Referat Bestyrelsesmøde 06. 08. 2010  

 

1. Gennemgang af sidste referat:  

Ved Langelandsvej 151, er det den lille grus sti som går mellem asfalt stierne der løber 

overfladevand fra og ned i deres have. KR ser om der er afløb på den nederste asfalt sti, KR 

tager ligeledes kontakt til Allan Kristensen i nr. 165 her er der også tale om overflade vand 

som løber ind på deres grund! NJJ har talt med Peter Balsgaard om vores mulighed for at 

holde bestyrelsesmøde i mødelokalet i hallen, ser positivt ud, PB kommer tilbage med svar! 

Referater godkendt. 

 

2. Post til / fra Foreningen: 

Brev fra Jerlev Radio om ændrede priser ved udkald, se bilag. Mail fra medlem, vedr. SLA 

der starter med at klippe græs kl. 05.00 om morgnen, KR har talt med SLA og der er lavet 

aftale om at de tidligst starter kl. 06.00, der er sendt svar om dette til medlemmet. Brev fra 

anonym med billeder og kort, beskriver hvordan et medlem har gravet ud og så bare kørt 

det udgravede ud på vores grønne område hvor det nu er en forhøjning med ukrudt! KR 

tager sig af det – en skam man ikke vil stå frem med navn når man påtaler noget! Tilbud på 

kontrakt forlængelse – ser fornuftigt ud KR forhandler det sidste på plads evt. med 3 års 

forlængelse! SLA påpeger at ud for Langelandsvej 8 ødelægger fyrtræ inde fra haven vores 

fortovsbelægning KR taler med nr. 8 – det skal laves! 

3. Regnskab: 

Der er hvis en budgetfejl på kontingent indtægt, den er på 3300! 

Regnskab ser godt ud  

Se bilag: grønne udgifter, gule indtægter, vi følger vores budget rigtig godt! 

Der laves ny asfalt plan KR beder Bjarne Pedersen fra Arkil om at gennemgå vore veje og 

komme med bud på hvornår der skal ny asfalt på, et andet firma skal også komme bud på 

det! 

4. Opgaver: 



Ø-Kvarteret Grundejerforening 

Vedr. sagen med Jerlev Radio tager SN kontakt til MBA for at få svar på der er sendt brev 

med opsigelse. Vi skal have lavet udbud på signalforsyningen, SN tager kontakt til de 

forskellige udbyder for at høre om de er interesseret i at komme med bud, vi har travlt, 

forventer vi kan holde ekstra ordinær generalforsamling d. 27.10.2010. 

 

5. Nyt fra- / set i området! 

SN mødte et ældre ægtepar som kørt rundt på stierne i bil for se området, fik dem pænt 

tilbage på rette spor! 

 

6. Næste møder: 

13/9 hos formanden evt. i hallen. 

 

7. Punktet flyttes / udgår! 

 

Niels Jørgen Jacobsen 

 

 


